
 

   

Съветниците не допуснаха до обсъждане предложение
за финансирането на ФОДАР
четвъртък, 31 август 2017

С 11 гласа „против”, 14 „въздържал се” и само 13 „за”, общинските съветници не приеха да добавят в
дневния ред предложената от кмета Георг Спартански допълнителна точка за финансиране на
юбилейното Десето международно фотобиенале ФОДАР. Според предложението биеналето трябва се
финансира с до 10 хил. лв. с пари от резерва. „Когато са обсъждали Културния календар, членовете на
Консултативния съвет по култура не са одобрили това предложение. И тъй като Съветът има реално
само консултативни функции, решенията ги взима Общинският съвет, който при разглеждане на
календара също не се е произнесъл по въпроса с биеналето”, обясни г-н Спартански. Той допълни, че
повече подробности ще представи след включване на точката в дневния ред, но съветниците я
отхвърлиха. 
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